
AJUNTAMENT DE BURJASSOT

ACTA DE LA SESIÓN EXTRAORDINARIA
DEL CONSEJO MUNICIPAL DE 

PARTICIPACIÓN CIUDADANA DE 
BURJASSOT

DE 11 DE NOVIEMBRE DE 2013

Miembros asistentes:
Jordi Sebastià i Talavera, alcalde-presidente
Rafa García, concejal de Participación Ciudadana
Manuel  Pérez  Menero,  concejal  de  Policía  y 
Tráfico, Fiestas y Protocolo 
Pepe Ruíz, concejal de Urbanismo
Ángel Vázquez, representante del Bloc
Mª  José  Bartual,  representante  del  Partido 
Popular
Adela Pérez, representante del PSOE 
As. Vecinos Lauri Volpi dos- Els olvidats
As. Vecinos Acceso-Ademuz-Rajolar 613 viv
As. Vecinos Blasco Ibáñez y adyacentes
As. Vecinos Isaac Peral
As. Vecinos Lauri Volpi
As. Vecinos Mestre Lope
As. Vecinos Nucli Antic
As. Vecinos San Juan
Aderes
Asociación Burjaweb
Associació teatral Paraules i Dones
Roc Senent, representante del CEMEF
Club de Ajedrez de Burjassot
Cultural Ferroviaria Burjassot
Federación de As. Vecinos de Burjassot
Enrique Fabuel
Juan José Cano Mora
David Sánchez
Felipe Sanchis

Técnicos: Joan Sanchis,  técnico del  Negociado 
de  Infracciones  y  Sanciones,  y  José  del  Río 
López, intendente principal de la Policía Local.

Secretaria: Mª  Cruz  Expósito  Lillo,  técnica  de 
Agenda 21 y Participación Ciutadana

Comienzo: 20.05 h
Finalización: 20.55 h
Lugar: Casa de Cultura

DESARROLLO DE LA SESIÓN

Abre  la  sesión  el  alcalde,  Jordi  Sebastià  i 
Talavera, presentando la sesión de hoy en la que 
se hablará sobre el borrador de la ordenanza de 
convivencia  ciudadana.  Presenta  al  técnico 
responsable de la redacción, Joan Sanchis, y lo 
pone a disposición de los presentes para hacer 
cualquier consulta o requerir alguna aclaración. La 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA
DEL CONSELL MUNICIPAL DE 
PARTICIPACIÓ CIUTADANA DE 

BURJASSOT
D’11 DE NOVEMBRE DE 2013

Membres assistents:
Jordi Sebastià i Talavera, alcalde-president
Rafa García, regidor de Participació Ciutadana
Manuel Pérez Menero, regidor de Policia i Trànsit, 
Festes i Protocol
Pepe Ruíz, regidor d'Urbanisme
Ángel Vázquez, representant del Bloc
Mª José Bartual, representant del Partido Popular

Adela Pérez, representant del PSOE 
Ass. Veïns Lauri Volpi dos- Els olvidats
Ass. Veïns Acceso-Ademuz-Rajolar 613 viv
Ass. Veïns Blasco Ibáñez y adyacentes
Ass. Veïns Isaac Peral
Ass. Veïns Lauri Volpi
Ass. Veïns Mestre Lope
Ass. Veïns Nucli Antic
Ass. Veïns San Juan
Aderes
Associació Burjaweb
Associació teatral Paraules i Dones
Roc Senent, representant del CEMEF
Club de Ajedrez de Burjassot
Cultural Ferroviaria Burjassot
Federació d’Ass. Veïns de Burjassot
Enrique Fabuel
Juan José Cano Mora
David Sánchez
Felipe Sanchis

Tècnics: Joan  Sanchis,  tècnic  del  Negociat 
d'Infraccions  i  Sancions,  i  José  del  Río  López, 
intendent principal de la Policia Local.

Secretària: Mª  Cruz  Expósito  Lillo,  tècnica 
d'Agenda 21 i Participació Ciutadana

Començament: 20.05 h
Finalització: 20.55 h
Lloc: Casa de Cultura

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

Obri la sessió l’alcalde, Jordi Sebastià i Talavera, 
que presenta la sessió de hui en què es parlarà 
sobre  l’esborrany  de  l’ordenança  de  convivència 
ciutadana.  Presenta  el  tècnic  responsable  de  la 
redacció, Joan Sanchis, i el posa a disposició dels 
presents  per  a  fer  qualsevol  consulta  o  requerir 
algun  aclariment.  L’ordenança  ja  ha  rebut 
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ordenanza  ya  ha  recibido  aportaciones  y  se 
comentará  durante  la  sesión.  Da  paso  a  Rafa 
García.

Rafa García, concejal de Participación Ciudadana, 
agradece  a  los  asistentes  su  presencia.  La 
ordenanza  proviene  de  la  aprobada  en  2005, 
modificada durante el 2012, y ahora se presenta 
una  nueva  ordenanza  debido  a  que  se  debe 
adaptar a la nueva realidad y legislación. Algunas 
de las aportaciones se han recogido y han sido 
muy  acertadas,  otras  no  se  han  podido 
contemplar por diferentes razones que explicará 
Joan Sanchis posteriormente.

Se  reparte  un  documento  explicativo  con  las 
modificaciones  posteriores  al  borrador  que  se 
envió.

1. LECTURA Y APROBACIÓN, EN SU CASO, 
DEL ACTA DE LA SESIÓN ANTERIOR

El acta de la sesión anterior no ha llegado a todos 
los  participantes  por  problemas  con  el  correo 
electrónico; se pospone a la siguiente reunión.

2. ORDENANZA  DE  CONVIVENCIA 
CIUDADANA  DEL  AYUNTAMIENTO  DE 
BURJASSOT

Joan Sanchis presenta las propuestas repartidas 
al  Consejo  para  introducirlas  al  borrador  de  la 
nueva ordenanza de convivencia.  Se detectaron 
cosas que se pueden mejorar, por ejemplo, en el 
punto 10.1 se hace referencia al acto de dañar los 
árboles y, como ya se sabe, hay una ordenanza 
específica  de  protección  de  arbolado.  Así,  se 
pone  «(...)  sin  perjuicio  de  la  aplicación  de  la 
ordenanza (...)». En definitiva, lo que viene a decir 
eso es que la ordenanza de convivencia es muy 
amplia  y  puede  servir  de  herramienta  para 
cualquier cosa que quede inconcreta o, también, 
puede  servir  hasta  que  se  redacte  una  nueva 
reglamentación  en  un  ámbito  que  no  se  haya 
regulado.

Se ha cambiado  de  «muy grave»  a «grave»  la 
emisión  por  altavoces,  desde  comercios  o 
vehículos,  mensajes  publicitarios  y  actividades 
análogas, sin autorización municipal previa.

En  cuanto  a  la  mendicidad  en  Burjassot,  hay 
nuevos pronunciamientos judiciales que concretan 
que  si  hay  comportamientos  que  acosan  o 
molestan al resto sí que es sancionable.

Antes de 2011, se tipificó como infracción grave 
lanzar  residuos y ahora se introduce como leve 

aportacions i es comentarà durant la sessió. Dóna 
pas a Rafa García.

Rafa  García,  regidor  de  Participació  Ciutadana, 
agraeix  als  assistents  la  seua  presència. 
L’ordenança  prové  de  l’aprovada  en  2005, 
modificada durant el 2012, i ara es presenta una 
nova  ordenança  pel  fet  que  s’ha  d’adaptar  a  la 
nova  realitat  i  legislació.  Algunes  de  les 
aportacions han sigut  recollides i  han sigut  molt 
encertades;  d’altres  no  s’han  pogut  incloure  per 
diferents  raons  que  explicarà  Joan  Sanchis 
posteriorment. 

Es  reparteix  un  document  explicatiu  amb  les 
modificacions posteriors a l’esborrany enviat.

1. LECTURA I  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DE 
L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

L’acta de la sessió anterior no ha arribat a tots els 
participants  per  problemes  amb  el  correu 
electrònic; es posposa a la següent reunió. 

2. ORDENANÇA  DE  CONVIVÈNCIA 
CIUTADANA  DE  L'AJUNTAMENT  DE 
BURJASSOT

Joan Sanchis presenta les propostes repartides al 
Consell per a introduir-les a l’esborrany de la nova 
ordenança  de  convivència.  Es  detectaren  coses 
que es podien millorar,  per  exemple,  en el  punt 
10.1 es fa referència a l’acte de danyar els arbres 
i, com ja se sap, hi ha una ordenança específica 
de  protecció  d'arbrat.  Així,  es  posa  «(...)  sense 
perjuí  de  l'aplicació  de  l'ordenança  (...)».  En 
definitiva, el que vol dir això és que l'ordenança de 
convivència  és  molt  àmplia  i  pot  servir  de 
ferramenta  per  a  qualsevol  cosa  que  quede 
inconcreta o, també, pot servir fins que es redacte 
una nova reglamentació en un àmbit que no s'haja 
regulat.

S'ha canviat de «molt greu» a «greu» l'emissió per 
altaveus des de comerços o vehicles,  missatges 
publicitaris  i  activitats  anàlogues,  sense 
autorització municipal prèvia.

Quant  a  la  mendicitat  a  Burjassot,  hi  ha  nous 
pronunciaments judicials que concreten que si hi 
ha comportaments que assetgen o molesten els 
altres sí que és sancionable.

Abans de 2011, es va tipificar com a infracció greu 
llançar residus i ara s’introdueix com a lleu per a 
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para tener en cuenta la proporcionalidad.

El  tema  de  la  prohibición  del  azufre  se  había 
pedido por alguna asociación.

No figuraba el espacio público como lugar donde 
se  podía  alterar  el  orden  y  perturbar  la 
convivencia.

En «Jugar a la pelota o al balón en los lugares 
prohibidos»  se  añade:  «así  como  realizar 
cualquier  juego,  deporte  o  actividad  cuando 
resulte molesto o peligroso para los transeúntes».

Se recomienda a los amos de los animales que 
pulvericen  con  agua  cuando  efectúen  sus 
deyecciones.

Se detalla mejor el punto que recogía el hecho de 
no ir vestido de forma adecuada.

La  ordenanza  que  se  ha  enviado  con  la 
convocatoria  ha  recogido  algunas  de  las 
aportaciones.  Además,  se  ha  organizado 
tipificando las infracciones al final de la ordenanza 
en tres artículos leves, graves y muy graves, para 
que sea más útil para la policía. Se ha adecuado 
a  las  nuevas  figuras  de «declaración 
responsable»  o  «comunicación  previa»,  y  se 
introduce  «títulos  habilitantes»  para  contemplar 
esa figura.

La ordenanza evoluciona día a día, los cambios y 
las aportaciones de las asociaciones se recogen y 
sirven para adaptarse al momento. 

La  ordenanza  se  refiere  a  otras  normativas 
estatales  o  autonómicas  y  a  otras  legislaciones 
que puedan existir y puedan afectarla.

La ocupación de la vía pública y su uso general 
común:  este  es  el  que  se  hace  normalmente 
caminando  por  la  calle,  haciendo  uso  de  las 
fuentes,  etc.  Cuando el  uso del  espacio  común 
comporte una privación para el resto debe tener 
una autorización. 

También se recoge que en los pipicans que estén 
acotados puedan estar libres los perros.

El  «ruido  vecinal  anormal»  se  introduce  como 
concepto  para  permitir  sancionar  acciones  que 
puedan molestar a el resto.

También  se  regula  el  uso  de  artificios 
pirotécnicos.

Los horarios también se regulan de manera más 
específica.

tindre en compte la proporcionalitat.

Alguna associació  havia  demanat  el  tema de  la 
prohibició del sofre.

No figurava l'espai públic com a lloc on es podia 
alterar l'ordre i pertorbar la convivència.

En «Jugar a la pilota o al baló als llocs prohibits» 
s’afegeix «així com realitzar qualsevol joc, esport o 
activitat  quan  siga  molest  o  perillós  per  als 
transeünts».

Es  recomana  als  amos  dels  animals  que 
polvoritzen  amb  aigua  quan  efectuen  les  seues 
dejeccions.

Es detalla millor el punt que arreplega el fet de no 
anar vestit de manera adequada.

L'ordenança que s'ha enviat amb la convocatòria 
ha arreplegat algunes de les aportacions. A més, 
s'ha organitzat –tipificant les infraccions al final de 
l’ordenança– en tres articles, en lleus, greus i molt 
greus, perquè siga més útil per a la policia. S'ha 
adequat  a  les  noves  figures  de  «declaració 
responsable»  o  «comunicació  prèvia»,  i 
s’introdueix «títols habilitants» per a preveure eixa 
figura.

L'ordenança evoluciona dia a dia: els canvis i les 
aportacions  de  les  associacions  s'arrepleguen  i 
serveixen per a adaptar-se al moment.

L’ordenança  es  refereix  a  altres  normatives 
estatals o autonòmiques i a altres legislacions que 
puguen existir i li puguen afectar.

Pel que fa a l'ocupació de la via pública i el seu ús 
general comú, aquest és el que es fa normalment 
caminant pel carrer, fent ús de les fonts, etc. Quan 
l'ús de l'espai comú comporta una privació per als 
altres ha de tindre una autorització.

També  preveu  que  als  pipicans  que  estiguen 
acotats els gossos puguen estar-hi lliures.

El  «soroll  veïnal  anormal»  s'introdueix  com  a 
concepte  per  a  permetre  sancionar  accions  que 
puguen molestar els altres.

També s’hi regula l'ús d'artificis pirotècnics.

Els  horaris  també  es  regulen  de  manera  més 
específica.
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Alterar el orden en el Pleno estaba ya regulado. 
Se tipifica más concretamente de manera que si 
se produce una alteración puede tipificarse según 
la acción.

3. TURNO ABIERTO DE PALABRAS

Àngel Vázquez (Bloc) pregunta por qué está solo 
la versión en castellano.

Joan Sanchis responde que se ha redactado en 
castellano porqué se ha cogido como base, pero 
en la web estará en castellano y valenciano.

Rafa García afirma que se traducirá y se colgará 
en valenciano también.

Olivier Lawers (Asoc. Vecinos Blasco Ibáñez y 
ady.) pregunta si el objetivo de la ordenanza es 
reducir los derechos de los ciudadanos.

Rafa García explica que ya han visto lo que se ha 
introducido y que algunas aportaciones no se han 
recogido por distintas razones, pero la mayoría de 
aportaciones son de los ciudadanos.

Olivier Lawers (Asoc. Vecinos Blasco Ibáñez y 
ady.)afirma que ahora ve una nueva ordenanza y 
que no le ve el sentido.

Rafa García dice que no es nueva, que es una 
modificación que recoge estas aportaciones.

Olivier Lawers (Asoc. Vecinos Blasco Ibáñez y 
ady.)pregunta si, entonces, el objetivo es mejorar 
la convivencia ciudadana.

Rafa García responde que sí.

Juan José Cano dice que el término «actividades 
al aire libre» queda muy en el aire.

Joan  Sanchis explica  que  lo  completaron  en 
2011 con el tema de los olores. También, que el 
concepto del descanso de los vecinos sirve para 
poder  regularlo  en cierta  medida,  porqué  no se 
puede acotar  tanto.  Al  final  se habla  de ruidos, 
olores,  actividades,  etc.,   y  si  algo  no  está 
concretado  existe  el  concepto  general  del 
descanso vecinal.

El ruido se recoge en algunos ayuntamientos y en 
otros  no  porqué  está  recogido  en  la  ley 
autonómica.  Si  hubiera alguna duda al  respecto 
en alguna situación la prueba objetiva sería la de 
los decibelios.

Juan José Cano pregunta si se comprueba por el 

Alterar l'ordre en el Ple estava ja regulat. Es tipifica 
més  concretament,  de  manera  que  si  se’n 
produeix  una  alteració  es  pot  classificar  segons 
l'acció.

3. TORN OBERT DE PARAULES

Àngel  Vázquez (Bloc) pregunta  per  què  està 
només la versió en castellà.

Joan  Sanchis respon  que  s'ha  redactat  en 
castellà perquè s'ha agafat com a base, però a la 
web estarà en castellà i valencià.

Rafa García afirma que es traduirà i es penjarà en 
valencià també.

Olivier  Lawers (Assoc.  Veïns  Blasco Ibáñez i 
adj.) pregunta si l’objectiu de l’ordenança és reduir 
els drets dels ciutadans.

Rafa García explica que ja han vist  el  que s’ha 
introduït  i  que  algunes  aportacions  no  s’han 
arreplegat  per  distintes  raons,  però  la  majoria 
d’aportacions són dels ciutadans.

Olivier  Lawers (Assoc.  Veïns  Blasco Ibáñez i 
adj.) afirma que ara veu una nova ordenança i que 
no li veu el sentit.

Rafa  García diu  que  no  és  nova,  que  és  una 
modificació que arreplega aquestes aportacions.

Olivier  Lawers (Assoc.  Veïns  Blasco Ibáñez i 
adj.) pregunta aleshores si l’objectiu és millorar la 
convivència ciutadana.

Rafa García respon que sí.

Juan José Cano diu  que  el  terme «activitats  a 
l’aire lliure» queda molt en l’aire.

Joan Sanchis explica  que  el  van  incorporar  en 
2011 en relació amb el tema de les olors. També, 
que el concepte de descans dels veïns serveix per 
a poder regular-lo en certa manera, perquè no es 
pot acotar tant. Al final es parla de sorolls, d’olors, 
d’activitats,  etc.,  i  si  alguna  cosa  no  està 
concretada,  existeix  el  concepte  general  del 
descans veïnal.

En  alguns  ajuntaments  es  parla  del  soroll  i  en 
altres  no  perquè  ja  està  recollit  en  la  llei 
autonòmica. Si hi haguera algun dubte al respecte 
en alguna situació la prova objectiva seria la dels 
decibels.
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ayuntamiento  que,  realmente,  la  recogida  de 
residuos se hace separadamente.
Pepe Ruíz responde que sí se comprueba.

Pilar García (Assoc. Vecinos San Juan) afirma 
que ha visto, dos veces, cómo un mismo camión 
recoge plástico y cartón en una misma pasada.

Mª  Cruz  Expósito explica  que  en  el  proyecto 
«Llars verdes» vinieron de IMEDES para explicar 
que,  a  veces,  han  de  enviar  un  aviso  a  los 
camiones  de  reciclaje  para  que  no  vayan  a  la 
planta de reciclaje y vacíen todo el camión en la 
planta de fracción resto. Esto suele ocurrir con los 
restos  inadecuados,  por  ejemplo,  una  cinta  de 
casete  puede  parar  toda  una  planta  porque  la 
cinta atasca la maquinaria.

Reme  Blázquez  (Assoc  Vecinos  Lauri  Volpi) 
comenta  que  si  es  así  se  deberían  hacer  más 
controles en la planta que evitaran que eso llegue 
a pasar.

Juan José Cano  pregunta qué se puede hacer 
cuando  se  ve  a  un  ciudadano  que  está 
incumpliendo  la  normativa.  Y  añade  que  el 
problema es que se trataría de una palabra contra 
otra e, incluso, se podrían sufrir reproches.

Rafa  García afirma  que  hay  concienciación  en 
ese tema pero que, aún así, es un problema real, 
aunque sean pocos los culpables. Se han hecho 
varias campañas: se pusieron bolsas para recoger 
los excrementos y  la  gente se las llevaba a su 
casa, después de esto se regalaron y, aún así, no 
se ha visto ningún efecto.

José  del  Río dice  que  no  quiere  dar  mucha 
publicidad ahora porqué ya se dará  a posteriori 
para hacer efectiva la medida, pero hay patrullas 
de  policía  de  paisano  que  están  vigilando  y 
sancionando el tema de los excrementos.

Jordi Sebastià afirma que pensaba decirlo al final 
pero como se está hablando del tema dice que en 
diferentes  reuniones  con  ciudadanos  se  vio  la 
preocupación general con eso: suciedad, trastos, 
etc.  La  intención  es  convocar  una  reunión  del 
Consejo específica de limpieza con la presencia 
de  los  sectores  implicados:  concejales 
correspondientes,  ciudadanos,  trabajadores, 
policía, etc.

Joan  Sanchis dice  que  uno  de  los  objetivos 
recogidos en la Carta de Servicios es dar difusión 
a  las  ordenanzas,  ya  que  se  llevan  haciendo 
desde 2011. Hay muchas que hacen referencia a 
los  perros.  El  año  pasado  se  pusieron  muchas 
denuncias por perros sueltos, que es más fácil de 

Juan  José  Cano  pregunta  si  l'ajuntament 
comprova que, realment, la recollida de residus es 
fa separadament.
Pepe Ruíz respon que sí que es comprova.

Pilar García (Assoc. Veïns San Juan) afirma que 
ha vist, dues vegades, com un mateix camió recull 
plàstic i cartó d’una mateixa passada.

Mª  Cruz  Expósito explica  que  en  el  projecte 
«Llars  verdes»  van  vindre  d’IMEDES  per  a 
explicar que, de vegades, han d’enviar un avís als 
camions de reciclatge perquè no vagen a la planta 
de reciclatge i buiden tot el camió a la planta de 
fracció  resta.  Això  sol  ocórrer  amb  les  restes 
inadequades,  per  exemple,  una  cinta  de  casset 
pot parar tota una planta perquè la cinta embossa 
la maquinària.

Reme  Blázquez  (Assoc  Veïns  Lauri  Volpi) 
comenta  que  si  és  així  s’haurien  de  fer  més 
controls a la planta que evitaren que això arribe a 
passar.

Juan José Cano pregunta què es pot fer quan es 
veu un ciutadà que està incomplint la normativa. I 
afegeix que el problema és que es tractaria d’una 
paraula contra una altra i, fins i tot, es podrien patir 
retrets.

Rafa García afirma que hi ha conscienciació en el 
tema  però  que,  així  i  tot,  és  un  problema  real, 
encara que siguen pocs els culpables.  S’han fet 
diverses campanyes: es van posar bosses per a 
arreplegar  els  excrements  i  la  gent  se  les 
emportava a casa; després d’açò, es van regalar i, 
encara així, no se n’ha vist cap efecte.

José del Río diu que no vol donar molta publicitat 
ara  perquè  ja  es  donarà  a  posteriori per  a  fer 
efectiva la mesura, però hi ha patrulles de policia 
de paisà que estan vigilant i  sancionant el  tema 
dels excrements.

Jordi Sebastià afirma que pensava dir-ho al final, 
però com que s’està parlant del tema diu que en 
diferents  reunions  amb  ciutadans  s’ha  vist  la 
preocupació  general  amb  això:  brutícia,  trastos, 
etc.  La  intenció  és  convocar  una  reunió  del 
Consell específica de neteja amb la presència dels 
sectors  implicats:  regidors  corresponents, 
ciutadans, treballadors, policia, etc.

Joan  Sanchis diu  que  un  dels  objectius 
arreplegats en la Carta de Serveis és donar difusió 
a les ordenances,  ja que porten fent-les des del 
2011.  N’hi  ha  moltes  que  fan  referència  als 
gossos. L'any passat es posaren moltes denúncies 
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detectar.

Juan José Cano  pregunta si se permite que un 
ciudadano  cuelgue  en  su  balcón  una  pancarta 
reivindicando  o  manifestando  una  opinión.  Por 
ejemplo, «No a la OTAN». Opina que debería ser 
un derecho y que no tendría  que ser  necesario 
pedir permiso.

Joan Sanchis explica que la ley urbanística dice 
que hay que pedir permiso para colocar carteles o 
anuncios. Afirma que, normalmente,  hay sentido 
común y no se sancionan esas cosas a no ser 
que puedan suponer un peligro.

José del  Río  dice que   por  parte  de la  policía 
municipal, a no ser que el texto sea injurioso, no 
habrá ningún problema. 

Joan Sanchis  recuerda  que  la  ordenanza  está 
más pensada para rótulos publicitarios.

Joaquina Martínez (Asoc. Vecinos Isaac Peral) 
afirma que hay personas que sacan las cosas de 
los contenedores  y  si  se  les dice algo insultan. 
También, comenta que en su barrio, Isaac Peral, 
no hay contenedores para pilas.

Mª Cruz Expósito recuerda que hay puntos de 
recogida  de  pilas  en  los  MUPI,  en  los 
supermercados,  en  el  Ayuntamiento,  etc.  No 
obstante, se consultará el tema.

Reme  Blázquez (Asoc  Vecinos  Lauri  Volpi) 
pregunta dónde se puede depositar el aceite.

Mª  Cruz  Expósito afirma  que  en  el  Mercado 
Municipal hay un contenedor para dejar el aceite 
usado.

Vicente Sanchis (Asoc.  Burjaweb) dice que el 
horario  de  limitación  de  molestias,  ruidos  y 
vibraciones no está especificado.

Joan Sanchis  explica que es consecuencia del 
tema que se ha comentado de molestias, para no 
dejar puntos sin concretar.

Vicente  Sanchis  (Asoc.  Burjaweb) afirma  que 
figura en el  régimen sancionador pero no en el 
cuerpo de la ordenanza.

Joan  Sanchis dice  que  se  recogerá  en  la 
propuesta.

Olivier Lawers (Asoc. Vecinos Blasco Ibáñez y 
ady.)comenta que no ve claro que sea falta leve 
la limpieza de la fachada y grave, o muy grave, la 

per gossos solts, que és més fàcil de detectar.

Juan José Cano pregunta si  es permet que un 
ciutadà  penge  al  seu  balcó  una  pancarta 
reivindicant  o  manifestant  una  opinió.  Per 
exemple, «No a l’OTAN». Opina que hauria de ser 
un  dret  i  que  no  hauria  de  caldre  demanar-hi 
permís.

Joan Sanchis  explica que la llei  urbanística diu 
que cal demanar permís per a col·locar cartells o 
anuncis.  Afirma  que,  normalment,  hi  ha  sentit 
comú i no se sancionen aquestes coses llevat que 
puguen comportar un perill.

José  del  Río diu  que,  per  part  de  la  policia 
municipal,  llevat  que  el  text  siga  injuriós,  no  hi 
haurà cap problema.

Joan Sanchis recorda que l’ordenança està més 
pensada per a rètols publicitaris.

Joaquina  Martínez  (Assoc.  Veïns  Isaac  Peral) 
afirma que hi  ha persones que trauen les coses 
dels  contenidors  i  si  els  dius  alguna  cosa, 
t’insulten. També comenta que al seu barri, Isaac 
Peral, no hi ha contenidors per a piles.

Mª  Cruz  Expósito recorda  que  hi  ha  punts  de 
recollida de piles als  MUPI,  als  supermercats,  a 
l’Ajuntament, etc. No obstant això, es consultarà el 
tema.

Reme  Blázquez (Assoc  Veïns  Lauri  Volpi) 
pregunta on es pot dipositar l’oli.

Mª Cruz Expósito afirma que al Mercat Municipal 
hi ha un contenidor per a deixar l’oli usat.

Vicente  Sanchis (Assoc.  Burjaweb)  diu  que 
l’horari  de  limitació  de  molèsties,  sorolls  i 
vibracions no està especificat.

Joan Sanchis  explica  que  és conseqüència  del 
tema que s’ha comentat  de molèsties,  per  a  no 
deixar punts sense concretar.

Vicente Sanchis( Assoc. Burjaweb)  afirma que 
figura en el règim sancionador, però no en el cos 
de l’ordenança.

Joan  Sanchis  diu  que  s’arreplegarà  en  la 
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colocación de carteles en la fachada. Pregunta si 
será sancionado si, por ejemplo, le aparece en la 
fachada un cartel o pegatinas.

Joan Sanchis recuerda que es obligación de los 
propietarios mantener la fachada en condiciones. 
La  colocación  de  carteles  o  anuncios  es 
responsabilidad de la persona que los coloca.

Puede darse el  caso de colocar un cartel  sobre 
otro y que suponga un peligro porqué pueda caer.

Pilar García (Asoc. Vecinos San Juan)pregunta 
si este peligro se ve en el túnel de Cantereria y 
quién es el responsable de los paneles.

Rafa García dice que es el Ayuntamiento.

Juan José Cano  cree que el tema del riego es 
muy restrictivo.

Joan  Sanchis recuerda  que  hace  referencia  a 
cuando causa molestias.

Joaquina Martínez (Asoc. Vecinos Isaac Peral) 
pregunta si la ropa tendida en los balcones está 
prohibida.

Joan Sanchis explica que la ordenanza dice que 
si no hay otra posibilidad se puede tender en el 
balcón.

Reme  Blázquez (Asoc  Vecinos  Lauri  Volpi) 
expone que como Federación de Asociaciones de 
Vecinos ven muy necesario que se convoque un 
Consejo  de  Participación  al  respecto  de  la 
limpieza  y,  también,  piden  que  se  convoque  el 
Consejo  Municipal  de  Medios  de  Comunicación 
Locales.

Acabado  el  turno  abierto  de  palabras  y  no 
habiendo  otros  asuntos  a  tratar,  el  presidente 
levanta la sesión, la cual, como secretaria, firmo 
junto al alcalde.

proposta.

Olivier  Lawers (Assoc.  Veïns  Blasco Ibáñez i 
adj.) comenta que no veu clar que siga falta lleu la 
neteja  de  la  façana,  i  greu,  o  molt  greu,  la 
col·locació de cartells a la façana. Pregunta si serà 
sancionat si, per exemple, li apareix a la façana un 
cartell o adhesius.

Joan  Sanchis recorda  que  és  obligació  dels 
propietaris mantindre la façana en condicions. La 
col·locació de cartells o anuncis és responsabilitat 
de la persona que els col·loca.

Pot donar-se el cas de col·locar un cartell sobre un 
altre i que comporte un perill perquè puga caure.

Pilar García (Assoc. Veïns San Juan)pregunta si 
aquest perill es veu al túnel de Cantereria i qui és 
el responsable dels panells.

Rafa García diu que és l’Ajuntament.

Juan José Cano creu que el tema del reg és molt 
restrictiu.

Joan Sanchis recorda que fa referència a quan 
causa molèsties.

Joaquina  Martínez (Assoc.  Veïns  Isaac  Peral) 
pregunta  si  la  roba  estesa  als  balcons  està 
prohibida.

Joan Sanchis explica que l’ordenança diu que si 
no hi ha una altra possibilitat, es pot  estendre  al 
balcó.

Reme  Blázquez (Assoc  Veïns  Lauri  Volpi) 
exposa que com a Federació  d’Associacions  de 
Veïns veuen molt necessari que es convoque un 
Consell  de  Participació  respecte  de  la  neteja,  i 
també  demanen  que  es  convoque  el  Consell 
Municipal de Mitjans de Comunicació Locals.

Acabat  el  torn  obert  de  paraula  i  no  havent-hi 
altres assumptes per tractar,  el president alça la 
sessió, la qual, com a secretària, signe junt amb 
l'alcalde.

La secretària

Vist i plau
L'alcalde
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